

COMPANY PROFILE 公司简介



佛山巴斯特科技股份有限公司，成立于2008年，是一家集研发、生产、销售塑料挤出生产线的企业，主要员工均从事行业工作多年，并曾经服务于行业内国际知名企业。公司产品定位高端，致力制造最符合中国市场需求的塑料设备；严谨的设计、严格的标准化生产制造过程、及时的配件保障、以客为尊的售后服务理念，造就性能卓越的机械设备和优质贴心的服务产品；

FOSHAN BEST EXTRUSION TECH. CO., LTD was established in 2008. It is a comprehensive enterprise specialized in research, production and selling all kinds of plastic extrusion machinery. Our senior employees have been engaged in this field as outstanding personnel for many years and served for the famous international extrusion machinery enterprise more than a decade. We keep the rigorous design and standardization manufacturing process. Our equipments are positioned in high-end standard. Our goal is to provide high quality equipments and good after-sales service for our customers.

2017年底，公司完成三件大事：

- 股改成为股份有限公司
- 获评国家级高新技术企业
- 成功在广东省金融市场挂牌，企业代码230198。

By the end of 2017, our company has completed three major events.

- Completed the share reform to become an incorporated company.
- Our company was awarded National High-Tech enterprise.
- Successfully listed on the financial market in Guangdong Province (enterprise code: 230198).

我公司现提供以下产品及服务：

1. HDPE管材生产线，管线规格16-1600mm
2. PPR/PERT/PB高速管材挤出生产线，最高速度40米/分钟；
3. 多层复合实壁管挤出生产线；
4. PVC型材及管材挤出生产线；
5. 其他进口品牌挤出生产线售后服务、零配件及技术改造升级；

Products and Service Scope Including:

1. HDPE pipe extrusion line, pipe size 16-1600mm;
2. PPR/PERT/PB pipe high-speed extrusion line with speed up to 40m/min;
3. Multilayer pipe extrusion line;
4. PVC profile and pipe extrusion line;
5. Providing spare parts, after-sales service, technical support & upgrade for imported brand extrusion machinery.



EXTRUDER [挤出机]



特点：

- 多种不同的螺杆设计，可以加工多种塑料原料，例如：PVC, ABS, PE, PP, PS, PMMA, PC, ASA, PA, TPE 等。
- 光滑喂料机筒，风冷
- 齿轮箱与AC电机直联
- 控制电柜配备水冷式换热器确保高效冷却，延长电气元件的使用寿命，减少维护成本。

Features:

- Various screw design suitable for the wide range of thermoplastic materials, such as PVC, ABS, PE, PP, PS, PMMA, PC, ASA, PA, PE, etc.
- Air cooled barrel with smooth feeding zone
- High-performance gearbox directly coupled to the AC motor
- Control cabinet equipped with water-cooled heat exchanger provide efficient cooling for the control cabinet, which ensures the electronic parts running in a good condition, get a longer life span and lower maintenance costs.

型号 type	CE2-80C	CE2-65/132
螺杆直径 screw diameter [mm]	80	65
螺杆有效长度 Effective length [mm]	1800	1440
机筒喂料段 Feed section	平滑 Smooth	平滑 Smooth
挤出中心高 Extrusion height [mm]	1100	1000-1100
料斗容积 Hopper capacity [L]	100	100
PVC产量 PVC capacity[kg/h]	300-450	180-240

